
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 14. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1262

Mener ministeren, at det er bæredygtigt og etisk forsvarligt, at Danmark ikke selv foder-

mæssigt kan brødføde vores køer, svin og andre husdyr, men har gjort sig afhængig af

import af soja til dyrefoder, som hverken er bæredygtigt eller afskovningsfrit?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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